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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 3 – 13.04.24 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad 
Haug og Grethe Hovland  
 
Referent: Grethe Hovland 

 
2024 Sak Ansvarlig 

 
1. 

 

Velkommen, saker til eventuelt 
o Hytteforbundet, oppfølginger 
o Årsrapporten vår 
o Regnskap – 1.1 eller 1.6?  
o Årsmøtet reservasjon av sted for møtet 
o Instruks for utlån og bruk av motorsag og ryddesag  

Bente 
 
 
 

2. 
 

Referat forrige møte 17.2.24 
Fellestur til Slettestøl 24.8. Ole Konrad har vært i kontakt med 
Sonja Løwer om setring og mat vi kan få kjøpt på setra. Må 
avtale nærmere. 
 
Informasjon om fellesturen må også gå ut til medlemmene i de 
to hytteforeningene 
 
Mobildekning i Borgemarka har vært en sak vi har vært i dialog 
med Telenor om. Vi kommer ikke videre med dem. Arild sjekker 
om Ice mobilnett kan tilby dekning? 

 
Ole Konrad 
 
 
 
Bente 
 
 
Arild 

3.  Informasjonsskriv – hva er det viktigste innholdet, hvem er 
målgruppen og hvor ofte skal det oppdateres?  Ref. utkast 
og diskusjon på e-post. 
Infoskriv til bruk i medlemsrekruttering og ved henvendelser til 
kommunen. Bente lager nytt utkast etter innspill fra styrets 
medlemmer, som gikk ut på at det må være nyttig for 
målgruppene og gi et bilde av hva hytteforeningen bidrar med. 
Helst et skriv som er generelt og som ikke trengs å oppdateres 
hvert år.  

Bente 

4. Sommertur til Bjorstulfjell 29.6 2024 – opplegg 
Sommertur 29.6 planlegges. Vi har valgt å legge turen til 
Bjorstul-toppen – vi legger ut info og kart om turen, 
annonsering både på FB og e-post til medlemmene. Ytterligere 
detaljer drøftes i styret. 
 

Bente og 
hele styret 
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5. Eventuelt 
 
Hytteforbundet, oppfølginger. 
Bladet fra Hytteforbundet sørger vårt styre for å sendes alle 
medlemmene med en del informasjon som kan være nyttig for oss 
hyttefolk. Hytteforbundet har digital generalforsamling som vi kan 
delta på med en stemme. 
  
Årsrapporten vår. 
Alle skriver fra sine områder og Bente syr sammen, Grethe lager 
forslag til topp og bunntekst. Utkast 10. juni. 
 
Regnskap – 1.1 eller 1.6?  
Vi pleier å legge fram regnskap per 1.6 i årsrapporten. Det 
passer fint med hensyn til når vi har møtet. Formelt årsoppgjør 
fra bankens side og renter skjer imidlertid per 31.12. Det er 
gode grunner til å legge fram regnskap for årsoppgjøret 
framover. I tillegg kan det skrives litt om hvordan foreningens 
økonomi er per 1.6 hvis det har skjedd noe spesielt som ikke var 
forutsett. Budsjett for neste periode settes opp kasserer og da 
vil sistnevnte også kunne komme med i budsjettvurderingene.  
 
Årsmøtet reservasjon av sted for møtet. 
Årsmøtet holdes på Rødberg hotell – bestilles så raskt som 
mulig. 
 
Instruks for utlån og bruk av motorsag og ryddesag. 
Instruks for utlån og bruk av motorsag og ryddesag tilhørende 
BH ble godkjent av styret. Det innebærer at hytteforeningen 
ikke blir erstatningspliktig hvis noen skader seg, men også at vi 
plikter å gi en viss opplæring i bruken av utstyret.  
 
Ps. Vedr. instruks for utlån og bruk av motorsag og ryddesag har det 
etter styremøtet kommet nye opplysninger om krav til bruk av slikt 
utstyr. Av den grunn har instruksen kun status som utkast og vil bli 
behandlet på et nytt styremøte. 
Utkastet er lagt ut på Hytteforeningens hjemmeside, se  
 Om stier/Om stier og hytteforeningens stikomité. 
 

 
 
Bente 
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hele styret 
 
 
Grethe 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ole Konrad 
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